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P R O T O K Ó Ł  Nr  6/2007 

 

Posiedzenia Komisji O światy, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porz ądku Publicznego 

 
 
odbytego w dniu  01 października  2007 

 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. JOLANTA  KOSTKA     - ………………………  
    

Zastępca PrzewodniczącegoZastępca PrzewodniczącegoZastępca PrzewodniczącegoZastępca Przewodniczącego    

    

2.  JACEK  HADRY Ś       - ……………………… 
 
Członkowie:Członkowie:Członkowie:Członkowie:    

3. HENRYK  DUDKA    - ............................. ... 
 

4. LESZEK  KONARZEWSKI   - ........................ ........ 
 

5. HENRYK TOMASZEWSKI   - ………………………  
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Porządek   posiedzenia  Komisji Oświaty...  Nr 6/07 z dnia                            
01 października  2007  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                           

05 października 2007. 
3. Ocena realizacji budŜetu za I półrocze 2007. 
4. Funkcjonowanie Świetlic Wiejskich i Środowiskowych. 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jolanta Kostka                     
– Przewodnicz ąca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocno ść obrad , o świadczaj ąc , iŜ zgodnie z list ą 
obecno ści w posiedzeniu uczestniczy cały skład Komisji. 

 
 
List ę obecno ści stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodnicz ąca Komisji Jolanta Kostka przedstawiła porz ądek 
obrad i poddała pod głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła  w/w 
porz ądek obrad. 

 
 
 
Ad. 1. Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 
 

 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 
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Protokół Nr 5/2007 z dnia 20 sierpnia 2007 
 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  przyj ęła Protokół        
Nr 5/2007 bez uwag.  

 
 

 
Ad.2. Komisja zaopiniowała nast ępuj ące  proj. uchwał pod 

obrady Rady: 
 
 
 

- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka           
na 2007 rok, 
 

 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- omówiła zał. Nr 4 do niniejszego projektu uchwały dotyczący limitu 
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2007 – 2009. Pani 
Wójt poinformowała, iŜ w załączniku tym nie są ujęte wydatki dotyczące 
inwestycji realizowanych wspólnie z powiatem w 2008 roku. NaleŜy zwrócić 
uwagę, iŜ w załączniku tym są zadania , które nie są do końca sprecyzowane, 
a dotyczą przebudowy  chodników.  Zadanie to chcemy realizować                  
we własnym zakresie  . Na dzień dzisiejszy nie wskazuję zadań, gdzie będą 
wykonywane poniewaŜ chcemy realizować ich  jak najwięcej, w ramach 
kwoty ujętej w budŜecie. W pierwszej kolejności chcemy opracować 
projekty na chodniki w Objeździe,  Machowinku , Wytownie, a jak 
wystarczy środków to w Gąbinie.  
Zadanie  dotyczące świetlic nie ma wskazania miejscowości poniewaŜ 
chcemy wykonać jeden dobry projekt , który będzie powielany do realizacji . 
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Radny Jcek Hadryś 
- na jakiej podstawie był dobór zadań do wieloletniego planu 
inwestycyjnego.  
W jakiej wysokości udało nam się pozyskać środki zewnętrzne. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- zadania były dobieranego na podstawie załoŜeń, które były 
wypracowywane przez Komisje. Na dzień dzisiejszy wiemy, ze plan , który 
był robiony zamykał się kwotą 15 mln zł. Nie jest moŜliwe by taką kwotę 
wygospodarować z budŜetu gminy na realizację wszystkich zadań.                    
W związku z powyŜszym pewne zadania  nie zostały w tym załączniku.             
Nie oznacza to, ostatecznie Ŝe nie będą    w danym roku realizowane.              
Nie jestem w stanie przewidzieć jakie pozyskamy środki zewnętrzne. JeŜeli 
je otrzymamy , to realizowane  będą  zadania, które są zapisane                          
w wieloletnim planie inwestycyjnym do realizacji w 2008 roku. JeŜeli               
nie będzie wpływów do budŜetu , to będziemy musieli zrezygnować                     
z realizacji niektórych zadań. 
UwaŜam, Ŝe po to jest opracowany wieloletni plan inwestycyjny,                   
by w pierwszej kolejności realizować zadania w 2009 roku te z 2008 roku, 
które zostały przesunięte, a nie zrealizowane. Tym planem ustaliliśmy 
gradacje potrzeb niezbędnych do wykonania i tych, które mogą jeszcze 
poczekać. 
Na dzień dzisiejszy Ŝadna gmina nie pozyskała środków na lata 2007-2013. 
Jest uruchomiona dotacja na budowę domu socjalnego. Wystąpiliśmy                   
z wnioskiem na drogi dojazdowe do pól w 2008 roku. 
  
 
Radny Henryk Dudka 
- komisja lustrowała budynek , który ma być przeznaczony na Świetlicę               
w Dominku. Obiekt ten nie nadaje się do przebudowy . Jest to stary                         
i rozwalający się obiekt. Szkoda pieniędzy na przebudowę. Czy nie było              
by taniej postawienie nowego budynku. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- modernizacja budynku z przeznaczeniem na świetlicę w Dominku została 
wpisana z tego względu, Ŝe z programu Odnowy wsi moŜna pozyskać środki 
na budowę lub na modernizację. Na pewno nie przystąpię do modernizacji 
budynku  jeŜeli nie będzie wykonanej oceny technicznej budynku.  
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 
 

- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/21 4/2004  
Rady Gminy Ustka z dnia  27 pa ździernika 2004 roku w sprawie 
zaliczenia dróg poło Ŝonych na terenie Gminy Ustka do kategorii 
dróg gminnych. 
 
 
W/w projekt uchwały omówiła Pani Wójt. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochron y z drzewa 
uznanego  za pomnik przyrody  na terenie Gminy Ustk a. 
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W/w projekt uchwały omówiła Pani Wójt. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
- projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miej scowo ści 
Grabno.  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia tygodniowego 
obowi ązkowego wymiaru godzin zaj ęć dla nauczycieli 
realizuj ących w ramach stosunku pracy obowi ązki okre ślone dla 
stanowisk o ró Ŝnym tygodniowym wymiarze godzin, 
psychologów i logopedów. 
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W/w projekt uchwały omówiła Pani Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie wyposa Ŝenia w składniki maj ątku 
ruchomego Gminnego O środka Pomocy Społecznej w Ustce po 
podziale maj ątku Miejsko – Gminnego O środka Pomocy 
Społecznej w Ustce. 
 
 
W/w projekt uchwały omówiła Pani Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie nawi ązania współpracy z Gmin ą 
Chybie. 
 



 8 

 
W/w projekt uchwały omówiła Pani Wójt. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do orze kania              
w sądach powszechnych w Słupsku   na okres kadencji 200 8 – 
2011. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści opini ę Zespołu                                  
do zaopiniowania kandydatów na ławników do s ądów 
powszechnych o kandydatach na ławników do S ądu 
Okręgowego w Słupsku, S ądu Pracy i Ubezpiecze ń Społecznych  
i Sądu Rejonowego  w Słupsku. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w stanowisko: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie stanowisko jak wy Ŝej. 
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- projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
Międzygminnego pomi ędzy Gmin ą Miasto Ustka, a Gmina Ustka 
w sprawie nadania obszarowi Gminy Ustka   i Gminy M iasto 
Ustka statusu uzdrowiska. 

 
 W/w projekt uchwały omówiła Pani Wójt.  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

 
Ad. 3.  Ocena realizacji  bud Ŝetu za I półrocze 2007. 
 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła wykonanie budŜetu za I półrocze 2007 roku. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie : 
 
 
- Sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu za i półrocze 2007 roku. 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 



 10 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w sprawozdanie.  

 
 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła 20 minutową przerwę w obradach Komisji tj. 
od godz. 11 25 do godz. 11 40 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad.  
 
 
 

Ad. 4.  Funkcjonowanie Świetlic Wiejskich i Środowiskowych. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt  Gminy  
- przedstawiła informację przygotowana przez Panią Dyrektor Gminnego 
Ośrodka Kultury dotyczącą funkcjonowania Świetlic Wiejskich zgodnie              
z załącznikiem Nr 1 do niniejszego protokołu oraz informację dotyczącą 
funkcjonowania świetlic środowiskowych zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
 
Radny Jacek Hadryś 
- na dzisiejszym spotkaniu nie ma osoby merytorycznej . Ja mam pytania             
w zakresie polityki kadrowej . UwaŜam, Ŝe w niektórych świetlicach            
są pewne niedociągnięcia. 

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt  Gminy  
- zajęcia profilaktyczne prowadzone są  przez osoby merytorycznie 
przygotowane do takiej działalności. W Rowach takie osoby są. Do zajęć 
profilaktycznych dopasowuje się Gminny Ośrodek Kultury , albo  odwrotnie 
do zajęć GOK dopasowuje się świetlica z zajęciami profilaktycznymi. 
MoŜemy mówić o braku osób merytorycznych do prowadzenia pewnego 
rodzaju zadań w GOK. Rzeczywiście skład kadrowy jest tam 
niewystarczający. Sprawa ta była poruszana w roku ubiegłym przy 
konstruowaniu budŜetu na 2007 rok. Ilość instruktorów zatrudnionych                
w Gminnym Ośrodku Kultury jest niewystarczająca, aŜeby zapewnić 
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potrzeby jakie mają wszystkie świetlice. Wiem, Ŝe  zdarzały się sytuacje,           
Ŝe dla określonych zadań nie ma  w danej miejscowości zainteresowania. 
 
 
/ * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej             

ze względu na prywatność osoby/– przedstawiciel Gminnego Ośrodka Kultury         
w  Zaleskich 
- w Rowach dzieci wykazały zainteresowanie zajęciami rytmicznymi                    
i tanecznymi i takie zajęcia były prowadzone lecz dzieci nie przychodziły. 
Jest duŜe zainteresowanie chłopców grami komputerowymi i zajęciami 
sportowymi. Po rozmowach z panią Sołtys od września tego roku będziemy 
organizować  grupę teatralną i moŜe w Rowach zajęcia te się przyjmą . 
Chciałabym by dzieci i rodziny uczestniczyły w  zajęciach kulturalnych.. 
Zajęcia te naleŜy upowszechniać poprzez przyjazdy zespołów teatralnych 
celem pierwszego kontaktu w tym zakresie. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- nie naleŜy utoŜsamiać mnie tylko z Rowami poniewaŜ jestem radnym całej 
gminy. To co wcześniej powiedziałem to miałem na myśli funkcjonowanie 
świetlicy w Objeździe. Podczas ferii świątecznych świetlica w Objeździe 
była zamknięta poniewaŜ ktoś przebywał na urlopie. Dziwne to było                 
dla mnie , poniewaŜ w tym czasie powinna funkcjonować. W okresie 
wakacji, zgadzam się, Ŝe moŜe być nieczynna poniewaŜ dzieci wyjeŜdŜają, 
jest ciepło itd. Natomiast w momencie ferii , kiedy takie działania powinny                
być podjęte to zamknięto świetlicę. Słyszałem wiele skarg na działalność           
tej świetlicy. Do świetlicy osobiście  woziłem dziecko na zajęcia rytmiki lecz 
często  były odwoływane i dziecko się zniechęciło. Mam wraŜenie, Ŝe dzieci 
są wykorzystywane  na potrzeby okazji – występu . Wówczas te dzieci               
są potrzebne by się pokazać. Przychodzi taki moment, Ŝe dzieci chcą 
skorzystać ze świetlicy, to wówczas dziecko odprawione jest w drzwiach,          
Ŝe niestety nie ma instruktorki i zajęcia się nie odbędą . Sygnały takie słyszę 
nie po raz pierwszy . Merytorycznie chciałbym uzyskać takie informacje            
od Dyrektora GOK poniewaŜ nikt na dzisiejszym spotkaniu nie jest władny 
do udzielenia mi odpowiedzi. Tak się dziać nie moŜe i w ten sposób                 
nie moŜe funkcjonować świetlica tylko  wtedy, kiedy dziecko jest potrzebne 
poniewaŜ dzieci się zniechęcają.  Z tego co wiem to coraz mniej dzieci 
uczęszcza na świetlicę, a moŜe dojść do tego, Ŝe świetlica pozostanie                
dla opiekuna. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt  Gminy  
- w jaki sposób dokumentowane są zajęcia na świetlicy. 
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/ * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby/– przedstawiciel Gminnego Ośrodka Kultury                   
w  Zaleskich 
- kaŜdy instruktor posiada dziennik zajęć. Jeden dziennik odpowiada danej 
miejscowości. Instruktor wpisuje datę i temat zajęć wraz z lista obecności. 
Czasami zdarza się, Ŝe zajęcia są odwoływane lecz nie z tego powodu,           
Ŝe instruktor nie moŜe przyjechać lecz z tego względu, Ŝe jest 
przygotowywana impreza. Nie jesteśmy w stanie przygotować duŜej imprezy 
i prowadzić zajęcia. Czasami termin organizacji imprezy nakłada się                   
z prowadzonymi zajęciami w świetlicy. Ja równieŜ nie lubię odwoływać 
zajęć w świetlicy poniewaŜ dla dzieci jest to przykre i dzieci teŜ mnie 
rozliczają.  
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- mam wiele uwag co do utrzymania świetlicy w Objeździe w czystości – jest 
brudno i śmierdzi. Od Koła Gospodyń z Objazdy dostałem sygnał w sprawie 
usterek po remoncie świetlicy – budowlane i wodociągowe. Na  górnej sali 
nie działa ogrzewanie. Panie te monitowały lecz bez Ŝadnego odzewu. Tymi 
problemami tej świetlicy naleŜałoby się zainteresować. 
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji  
- z obserwacji świetlicy w Wodnicy były prowadzone  zajęcia muzyczne lecz 
było bardzo małe zainteresowanie dzieci.  
 
 
/ * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej              

ze względu na prywatność osoby/– przedstawiciel Gminnego Ośrodka Kultury           
w  Zaleskich 
- na próby zajęć teatralnych  woziłam  i odwoziłam dzieci z MoŜdŜanowa, 
Pęplina, Złakowa do Zaleskich . Jest zapotrzebowanie na zajęcia teatralne         
w świetlicach  lecz scena jest w świetlicy w Zaleskich ,co jest utrudnieniem 
ze względu  na dowóz dzieci. Tak samo jest z zajęciami muzycznymi 
poniewaŜ dzieci są z róŜnych miejscowości. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt  Gminy  
- najbardziej ekonomicznym wyjściem byłoby by z kaŜdej miejscowości 
wywodził się instruktor by był na miejscu. Niestety jest to nierealne na dzień 
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dzisiejszy . Trzeba wziąć pod uwagę, Ŝe w niektórych miejscowościach                 
nie ma świetlic i nie ma instruktorów. Na dzień dzisiejszy świetlice                  
nie spełniają do końca swojej roli. 
 

 
Radny Jacek Hadryś  
- mam propozycje by wykonawcy nie przyjeŜdŜali z trudnym repertuarem jak 
to miejsce miało w Rowach. Spektakl był trudny, nie było ograniczenia 
wiekowego i w związku z tym przyszły dzieci . JeŜeli cel był taki ,              
by odciągnąć mieszkańców od telewizora , to ja dziękuję wolę zostać przy 
telewizorze. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt  Gminy  
- teatr nie jest dla kaŜdego. NaleŜy się zastanowić, ilu z nas ogląda spektakle 
w telewizji. Inicjatywy nie naleŜy krytykować. Wydaje mi się, Ŝe jeŜeli  teatr 
wyjeŜdŜa do ludzi to teŜ wyciąga wnioski. Kultura , czy sztuka będzie 
jednych bulwersowała , a innych nie. Jest to kaŜdego indywidualny wybór. 
Wydaje mi się, Ŝe kaŜda próba powinna być akceptowana poniewaŜ ten teatr 
przychodzi do mieszkańców i nie musza być organizowane wyjazdy 
poniewaŜ w naszym środowisku nikogo na to  nie stać . 
 
 
Radny Jacek Hadryś  
- wysoko sobie cenię grę aktorską, która mi się podobała . Natomiast tak 
trudny repertuar nie nadaje się na wiejskie występy jeŜeli chcemy 
przyciągnąć mieszkańców. 
 

 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji  
- pomimo tego, Ŝe był to trudny repertuar, to uwaŜam, Ŝe jest to coś,                   
co wyrywa tych ludzi z domu. 
W marcu, na bazie świetlicy w Objeździe zawiązał się komitet   
zaangaŜowany w program „Małe przedszkole” w kaŜdej wsi . 
W związku z planem funkcjonowania w kaŜdej wsi „Klubu malucha” istnieje 
konieczność znalezienia środków przynajmniej na 3 etaty instruktorskie .           
 
 
/ * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej              
ze względu na prywatność osoby/ 
- wiejskie dzieci mają trudny dostęp do przedszkola poniewaŜ ich nie ma.            
W miejscowości Objazda zorganizowali się rodzice i na pierwsze spotkanie 
w sprawie zorganizowania „Mini przedszkola” na bazie świetlicy  przyszło 
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bardzo duŜo osób. Od miesiąca maja odbywały się spotkania dzieci i matek. 
Pani / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ zapewniła merytoryczną opiekę nad 
dziećmi do godz. 1300. Spotkania te odbywały się przez cały tydzień                 
za wyjątkiem środy. Matki uczęszczających dzieci świetnie się 
zorganizowały.  
 
Spotkania te przestały się odbywać z uwagi na to, Ŝe Pani / * wyłączenie jawności 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność 

osoby/  nie mogła dalej zapewnić opieki  „Mini przedszkola” . Z uwagi na brak 
funduszy nie ma nauczyciela do prowadzenia tego typu przedszkola. Jest            
to bezcenna inicjatywa. W związku z powyŜszym jest prośba , by znaleźć 
środki na zatrudnienie nauczycieli. 
 
 
Przedstawiciel Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  
- na terenie gminy wynikła potrzeba  zapewnienia opieki przedszkolnej 
dzieci w wieku od 3 do 5 lat. W 2006 roku w miejscowości Zaleskie grupa 
nieformalna kobiet napisała projekt i otrzymała środki na ten cel. Od stycznia              
do września 2006 roku w ramach tego projektu zaczęliśmy organizować 
zajęcia dzieci w wieku przedszkolnym. ZauwaŜyliśmy, Ŝe jest to dobra rzecz, 
społeczność lokalna się integruje ,  a dzieci mogą się rozwijać edukacyjnie         
i kulturowo. W ramach otrzymanej dotacji zakupiliśmy zabawki, gry. Zajęcia 
te były prowadzone tylko przez rodziców przez dni w tygodniu po 3 godz.,    
a tylko na określone zajęcia przychodzili instruktorzy.  Następnie 
pozyskaliśmy środki  programu  „Małe przedszkole w kaŜdej wsi”. 
Zakupiliśmy pomoce dydaktyczne na prowadzenie zajęć. Jest nauczyciel 
odpowiednio wykwalifikowany, który prowadzi te zajęcia do końca grudnia 
2007 roku.  Jest równieŜ potrzeba prowadzenia zajęć na bazie świetlicy                 
w Objeździe i Charnowie.  
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji  
- Pani Sołtys z Charnowa potwierdziła potrzeby zorganizowania takich zajęć 
lecz nie ma instruktora i zachodzi konieczność dostosowania świetlicy             
do tego typu zajęć. 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt  Gminy  
- w rozumieniu przepisów o oświacie nie jest to przedszkole poniewaŜ              
nie spełnia wymaganych przepisami norm. Jest to forma umoŜliwienia 
matkom zrobienia w tym czasie zakupów, itp. Zatrudnienie nauczyciela             
nie jest moŜliwe z uwagi na to, Ŝe gmina ma podpisane umowy z miastem 
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Ustka i Słupsk i moŜna oddać dzieci do przedszkoli miejskich, za które 
trzeba płacić. JeŜeli by w naszej gminie powstało przedszkole , to nie stać 
rodziców na jego opłacanie. W Objeździe moŜna by było zmniejszyć etat               
bibliotekarki do ¾ i na ¼ zatrudnić w/w w GOKu. Mam obawy, poniewaŜ         
z relacji  Objazdy cały czas słyszę, Ŝe matki się boją zająć z dziećmi. „Mini 
przedszkole” nie będzie funkcjonowało, poniewaŜ to matki muszą   się zająć 
opieką nad dziećmi. Decyzje o zatrudnieniu  natomiast będą podejmowane  
w oparciu o dotację jakiej udzieli Rada  Gminnemu Ośrodkowi Kultury. 
Rada będzie miała dylemat, czy przekazać większe dotacje dla GOK 
wskazując źródło finansowania. Moje zdanie jest na tak, lecz sporna 
pozostaje kwestia podziału środków finansowych. 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- przez kogo ma być napisany wniosek o dofinansowanie. Czy Gmina,                 
czy Gminny Ośrodek Kultury. 
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji  
- GOK nie jest w stanie wypełnić wniosku do programu „Małe przedszkole  
w kaŜdej wsi” . 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w gminie jest pracownik, który moŜe pomóc w wypełnieniu wniosku.                
Są pewne środki zewnętrzne, o które  musi wystąpić gmina , a Wójt podpisać 
umowę. Pani Wójt nie odmówi, jeŜeli te środki miałyby zapewnić potrzeby 
mieszkańców. 
Nie moŜna oczekiwać od gminy większej dotacji poniewaŜ zbliŜamy                
się do konstruowania budŜetu na 2008 rok. GOK ma bardzo duŜą dotację.  
Po komisji proszę o kontakt celem rozeznania tematu.  
JeŜeli dzieci kwalifikują się do przedszkola , to  jak powiedziała Pani Wójt  
są róŜne formy. Rodzice dowoŜą dzieci do przedszkola w Słupsku lub Ustce      
i w ramach porozumienia, gmina partycypuje w kosztach  pobytu dziecka            
w przedszkolach. 
 
 
/ * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej               
ze względu na prywatność osoby/ 
- program ten zabezpiecza potrzeby miejscowości Zaleskie i Objazda,             
a nie zabezpiecza Charnowa. 
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Przedstawiciel Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  
- w Zaleskich organizowane są zajęcia przez cały rok w ramach programu, 
lecz kończy się program i nie ma ciągłości opieki.  
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
-  w tej sprawie jest rola Pani Dyrektor GOK, która jest menadŜerem 
instytucji kultury i powinna przewidzieć perspektywy i zabezpieczyć 
kontynuację działań. Myślę, Ŝe chodzi tu tylko o fachową opiekę.  
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji  
- w Charnowie jest fachowa opieka. Pani / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 

ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ jest 
pedagogiem i mogłaby przedszkole prowadzić. Barierą jest brak etatu. Drugą 
sprawą jest wydzielenie pomieszczenia w świetlicy.  
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w Charnowie są pomieszczenia i moŜna je wydzielić. Trzeba korzystać             
z tego mienia co jest. 
Utrzymanie świetlic jest w gestii GOK i nimi zarządza, a nie Wójt. 
Wszystkie wydatki z utrzymaniem świetlic są w budŜecie GOK. 
 
 
/ * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej              
ze względu na prywatność osoby/ 
- gdyby był etat instruktora to Pani / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ mogłaby 
sprawować fachową opiekę  nad dziećmi, a po południu pracować                       
w świetlicach. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- czy jest moŜliwość ustalenia wynagrodzenia z programu dla nauczyciela 
sprawującego opiekę nad dziećmi. 
 
 
Przedstawiciel Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  
- jest taka moŜliwość lecz w Gminnym Ośrodku Kultury nie ma pracownika, 
który by pisał programy o środki zewnętrzne.  
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Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji  
- Komisja popiera działania w zakresie prowadzenia „Klubu malucha”. 
Pracownik GOK zwróci się do Urzędu o pomoc w  wypełnieniu wniosku             
o pozyskanie środków na ten cel. Proponuję następujące stanowisko: 
Komisja wnioskuje o rozpatrzenie moŜliwości skoordynowania działań                   
na prowadzenie „Klubu malucha” w ramach środków własnych Gminnego 
Ośrodka Kultury w Zaleskich. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko. 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści informacje przedstawione przez 
Panią Wójt w zakresie funkcjonowania świetlic wiejskich                        
i środowiskowych. 
 

 
 

Ad. 6.  Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 

 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 - poinformowała o sprawie dotyczącej Zakładu Usług Wodnych. Jestem             
po kolejnym spotkaniu z Marszałkiem , który zaproponował utworzenie 
Związku Międzygminnego tj. wszystkie gminy wchodzą swoją siecią                  
i infrastrukturą w taki Związek. Tworzą ten Związek na bazie swojego 
majątku , przekazując go na własność. Wówczas Związek staje                   
się udziałowcem w Spółce  z o.o. jaką jest Zakład Usług Wodnych, w którym 
samorząd Województwa ma równieŜ swoje udziały. Utworzenie Związku 
Międzygminnego pozwala na otrzymywanie dotacji z Regionalnego 
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Programu Operacyjnego i pozyskiwanie środków zewnętrznych na realizację 
tych zadań. Moje stanowisko jest negatywne. JeŜeli mamy wejść jako 
udziałowiec, to wejdźmy jako udziałowiec bezpośredni do Spółki z o.o.  
obok Samorządu Województwa Pomorskiego i innych gmin w stosunku             
do długości sieci i infrastruktury lub innych parametrów , wspólnie 
wypracowanych. Jest to jedyna moja propozycja. Po przeprowadzeniu 
rozmów z innym Wójtami mają takie samo zdanie, Ŝe Ŝadna gmina nie jest    
za tym Ŝeby tworzyć dodatkowy „twór” w postaci Związku Międzygminnego 
z zarządem i pełną obsługą administracyjną , aby dźwigać cięŜar jego 
utrzymania. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomości w/w informację. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ Prezes Pomorskiego Stowarzyszenia „Nasze 
Środowisko”  wystąpił o opinię w zakresie poszerzenia istniejącego Zespołu 
Przyrodniczo-Krajobrazowego „Kraina w Kratę w dolinie rzeki 
Moszczenicki” o dwie miejscowości (obręby) Starkowo i MoŜdŜanowo. 

 
 

Komisja skierowała przedmiotowy temat do konsultacj i 
mieszka ńców na zebraniach wiejskich w miejscowo ści Starkowo   
i MoŜdŜanowo.  
Po uzyskaniu decyzji mieszka ńców i podj ęciu stosownej uchwały 
przez zebrania wiejskie , niniejszy temat zostanie ponownie 
rozpatrzony przez Komisj ę. 

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ wpłynęły dwa wnioski ze szkoły Niepublicznej                    
w Pęplinie o wydanie warunków zabudowy i rozbudowy obecnej placówki          
i powiększenie jej o blok Ŝywieniowy na bazie części działki gminnej i nie 
stanowi własności Szkoły Niepublicznej.  
W tej sprawie przyjmuje następujące stanowisko : zorientujemy się jaka ilość 
dzieci z terenu gminy uczęszcza do Niepublicznej szkoły w Pęplinie, a jaka             
z poza terenu  naszej gminy. Na bazie posiadanych dokumentów intencją 
utworzenia tej szkoły było by nie likwidować istniejącej placówki                        
ze względu na dzieci  z naszego terenu, których rodzice wyraŜali chęć,              
by ich dzieci uczęszczały do szkoły na miejscu ze względu na dojazdy.              
W związku z powyŜszym cały majątek był przekazany umową uŜyczenia             
na czas nieokreślony . Warunkiem było utrzymywanie szkoły w stanie nie 
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pogorszonym. JeŜeli do szkoły tej uczęszcza  więcej dzieci z poza terenu 
gminy , to uwaŜam, Ŝe warunki powinny być wynegocjowane                            
za odpłatnością. Nie jestem zwolennikiem budowy na terenie uŜyczonym            
i jeŜeli ma powstać budynek, to na terenie stanowiącym własność. UwaŜam, 
Ŝe Dyrektor szkoły w Pęplinie powinien stanąć do przetargu i kupić teren 
obok szkoły, by obiekt ten rozbudowywać.  Po wykupie terenu moŜe                  
się starać  o wszelkie pozwolenia przewidziane prawem.  
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści w/w informacj ę i popiera 
stanowisko Pani Wójt. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- w zawiązku z postępującymi pracami nad Regionalnym Programem 
Operacyjnym Województwa Pomorskiego na lata 2007 -2013, Marszałek 
Województwa Pomorskiego organizuje spotkanie dotyczące Osi 
Priorytetowej - Lokalna infrastruktura społeczna i inicjatywy obywatelskie 
oraz działania. Rozwój regionalnej infrastruktury drogowej w dniu                    
10 października . Celem spotkania jest przedstawienie regionalnego                          
i subregionalnego podziału alokacji systemu oceny projektów, 
harmonogramu konkursów oraz wypracowanie podejścia do wykorzystania 
środków w ramach RPO WP 2007 - 2013 . W spotkaniu tym będę 
uczestniczyć i mile widziane było by uczestnictwo chętnych radnych. 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
- potwierdziła uczestnictwo w w/w spotkaniu. 
 

 
Przewodnicz ąca Komisji przedstawiła nast ępuj ące pisma: 
 
1. Pana / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ wystąpił z wezwaniem organu                 
do usunięcia naruszenia interesu  prawnego dokonanego uchwałą Rady 
Gminy Ustka Nr XXXIX/392/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 20 
października 2006  w sprawie  wyłączenia działki Nr 557  połoŜonej                
w obrębie Zaleskie z przeznaczeniem pod lokalizację elektrowni 
wiatrowych i zmianę przeznaczenia na działkę rolniczą w miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego. 

 
 
Komisja proponuje, by spraw ę pozostawi ć do rozpatrzenia przez 
Wojewódzki S ąd Administracyjny. 
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Pracownicy administracji i obsługi Szkoły Podstawowej w Charnowie  
dot. ponownego rozpatrzenia Uchwały Nr IX/86/2007 Rady Gminy Ustka            
z dnia 24 sierpnia 2007 w sprawie określenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole Podstawowej                   
w Charnowie jako krzywdzącej , róŜnicującej i segregującej pracowników 
Gminy Ustka. 
 
 
Komisja pozostawia wniosek bez rozpatrzenia.  
 

 
Dyrekcja Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Słupsku  
- dot. rozwaŜenia moŜliwości uwzględnienia w budŜecie Gminy Ustka na rok 
2008 środków finansowych z przeznaczeniem na częściowe pokrycie 
kosztów funkcjonowania Szkoły Rodzenia zlokalizowanej przy Oddziale 
PołoŜniczym w Ustce. 
 
 
Komisja opiniuje negatywnie powy Ŝszy wniosek.  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 
 
 
W wyniku głosowania Komisja wi ększością głosów  zaj ęła 
stanowisko jak wy Ŝej. 
 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism: 
 
 



 21 

1. Pismo Państwa / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 

informacji publicznej ze względu na prywatność osób/ w sprawie przekazania Gminie 
odcinka głównego kolektora ściekowego od działki Nr 161/1 do działki 
Nr 162/7 w drodze gminnej działka Nr 164. 

 
2. Pismo Stowarzyszenia Producentów i Dziennikarzy Radiowych 

dotyczące zakończonej VI edycji ogólnopolskiej kampanii profilaktycznej 
„Zachowaj Trzeźwy Umysł”. Wśród laureatów konkursów znaleźli się 
przedstawiciele Gminy Ustka : / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ ze SP            
w Zaleskich, Grupa świetlicowa ze świetlicy w Rowach , / * wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu             
na prywatność osób/. 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji                             
o godz. 1420  zamknęła obrady Komisji . 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała                                           Przewodnicząca  Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                   JOLANTA  KOSTKA 
 
 

 
 


